

**Premier Optional Cover
For Personal Accident
Endorsement (4) Personal Accident Cover**

**تغطيات «بريمير» الاختياري
ملحق رقم (٤) تغطية الحوادث الشخصية**

Attaching to and forming part of Motor
Policy No.

In Consideration of the insured having paid the
agreed additional premium, the Company will pay
compensation on the scale provided below for bodily
injury as hereinafter define sustained by ()
passengers (including the driver) whilst travelling
in the Motor Vehicle covered by this policy, and
caused by violent accident external and visible
means independently of any other cause (exception
Medical or Surgical consequent upon such injury)
shall within three calender months of the occurrence
of such injury results in:

مرفق مع ، ويكوّن جزءاً من وثيقة تأمين مركبات

رقم
بسداد المؤمن له للقسط الإضافي المتفق عليه ، تتعهد الشركة
بسداد تعويض طبقاً لما هو موضح فيما يلي ، عن الأضرار
الجسمانية التي قد تحدث لركاب السيارة ، وعددهم ()
بما في ذلك السائق ، أثناء انتقالهم بالسيارة المومنة ، نتيجة
لحادثة عنيف خارجي واضح مستقل تماماً عن أي سبب آخر
(باستثناء) الجراحة أو العلاج المترتب على هذه الأضرار)
والذي يؤدي خلال فترة أقصاها ثلاثة أشهر من تاريخ وقوع
الحدث إلى أي من الأضرار الجسمانية الآتية :

	Sales of Compensation QR	قيمة التعويض ريال قطري	
1 Death	100,000	١٠٠,٠٠٠	1 - الوفاة .
2. Total and irrecoverable loss of sight in both eyes.	100,000	١٠٠,٠٠٠	2 - الفقد الكامل للنظر في كلا العينين
3. Total loss by physical severance at or above the wrist or ankle of both hands or both feet or one hand together with one foot.	100,000	١٠٠,٠٠٠	3 - البتر الكامل عند أو فوق الرسغ أو الركبة لليدين أو الرجلين أو إحدى الرجلين مع إحدى اليدين
4. Total loss by physical severance at or above the wrist or ankle of one foot or one hand together with the total irrecoverable loss of sight in one eye.	100,000	١٠٠,٠٠٠	4 - البتر الكامل عند أو فوق الرسغ أو الركبة لإحدى اليدين أو إحدى الرجلين مع فقد النظر لإحدى العينين
5. Total and irrecoverable loss of sight in one eye.	50,000	٥٠,٠٠٠	5 - فقد النظر لإحدى العينين
6. Total loss by physical severance at or above the wrist or ankle of one hand or one foot	50,000	٥٠,٠٠٠	6 - البتر الكامل عند أو فوق الرسغ أو الركبة لإحدى اليدين أو إحدى الرجلين

Continued overleaf

تابع خلف الصفحة

Provided always that

- a) Compensation shall be payable under only one of items (1) to (6) above in respect of any such person or of any one occurrence and the total liability of the sum of QR. 100,000 each passenger during any one period of insurance.
- b) No compensation shall be payable in respect of death or injury directly wholly or in part arising or resulting from traceable to (1) intentional self injury, suicide (whether felonious or not) or attempted suicide or (2) an accident happening whilst the driver of the insured vehicle is driving under the influence of intoxicating liquor or drugs or not in possession of a valid driving license for that type of vehicle (3) flood, storm, sandstorm, earthquake, and any other convulsions of nature (4) war, invasion military operation, riot and civil commotions.
- c) Such compensation shall be payable directly to the injured person or to his legal personal representative whose receipt shall be full discharge in respect of the injury to such person.
- d) If the number of persons (including the driver or attendant) in the Motor Vehicle at the time of the occurrence exceeds the number stated as the seating capacity in the schedule, the company shall be liable only for a pro-rata proportion of the compensation which otherwise would be payable.

Subject otherwise to the terms, conditions and exceptions of this policy.

DOHA DATED, THE

وفي جميع الحالات يشترط الآتي :

- (أ) سداد أي تعويض لأي شخص عن أي حادث يتم تحت بند واحد فقط من البنود السابقة الموضحة أعلاه ، كما أن الشركة لا تتحمل أكثر من ١٠٠,٠٠٠ ريال (مائة ألف ريال) للراكب الواحد خلال السنة التأمينية الواحدة .
- (ب) لا يستحق أي تعويض عن الوفاة أو الأضرار الجسمانية الناتجة مباشرة عن أو العائدة إلى (1) تهمد إيذاء النفس أو الانتحار (2) إذا كان قائد السيارة وقت الحادث واقعاً تحت تأثير المشروبات الكحولية أو المخدرات ، أو لا يحمل رخصة قيادة سارية المفعول (3) السيول والعواصف والزوابع الرملية والزلازل واضطرابات الطبيعة الأخرى (4) الحرب أبو الغزو و الأعمال الحربية والمظاهرات وأعمال الشغب .
- (ج) يدفع التعويض المستحق الى الشخص المصاب مباشرة أو إلى ممثليه القانونيين ، ويعتبر استلامهم لقيمة التعويض مخالصة نهائية عن الأضرار الجسمانية لهذا الشخص .
- (د) إذا كان عدد ركاب السيارة في وقت الحادث (السائق والمرافقين) يزيد عن عدد الركاب الموضح في صدر هذا الملحق، تكون الشركة مسؤولة فقط عننسبة من التعويض تعادل نسبة عدد الركاب المؤمن عليهم إلى عددهم وقت الحادث .
- باقي جميع شروط واستثناءات الوثيقة تبقى كما هي بدون تغيير .

تحرر بالدوحة في

المركز الرئيسي • الدوحة - قطر • ص.ب : ٦٦٦ (٨٠٠٠ ٧٤٢) QIC ٨٠٠٠ ٩٧٤ • فاكس: ٤٤٨٣١٥٦٩ (+٩٧٤) • سجل تجاري: ٢٠ رأس المال المدفوع: ٣,١٨٩,٥٨,٧٥٠ ريال قطري
Main Branch • Doha, Qatar • P.O. Box: 666 • +974 8000 QIC (8000 742) • Fax: (+974) 44831569 • C.R.No: 20 • PAID UP CAPITAL QAR 3,189,058,750
Email: info@qic-insured.com - Website: www.qic-insured.com